
Forsvars-, Samfundssikkerheds- og Beredskabsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 2. juni 2025

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 329
Vil ministeren redegøre for, hvornår der kommer en langsigtet vedligeholdelsesplan for 
Forsvarets ejendomme, og vil ministeren samtidig redegøre for, om det er tilfredsstillende, 
at 2/3 af det faktiske forbrug til vedligeholdelse af Forsvarets bygninger er anvendt på 
ikke-planlagte opgaver?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sascha Faxe (ALT).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sascha.faxe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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